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Deltagere: Ryan Godsk Larsen (semesterkoordinator), Emma Louise Nørgaard Reberholt (studiesekretær 
og referent). Der var studerende repræsenteret fra følgende grupper: 6102 og 6104.  

Afbud: Gruppe 6101, 6103, 6105, 6106 og 6107.   

Øvrige deltagere: Gruppe 6105 havde sendt deres input til Ryan før mødet.   
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Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

- Studiesekretæren informerer om, at eksamensplanerne meget snart bliver lagt i Digital Eksamen.  

Ad 2. Semestret generelt  

- Der er enighed fra de studerende om, at de har været glade for at undervisningen primært har været 
placeret i starten af semesteret - både ift. projekt, men også grundet empiriindsamling til opgaven i 
motivationskurset. 

- De studerende synes, at empiriindsamling er en stor opgave oven i bacheloropgaven. Indsamlingen 
gør de studerende meget presset, da der er meget interview og forsøg.  

- Kursusgangen om empiriindsamling og analysen om hvordan man skal skrive det narrative må 
gerne komme tidligere på semestret.  

- De studerende synes, at det har fungeret virkelig godt, at der kun har været to kurser på semestret, 
da det har givet tid til at fordybe sig mere i projektet.  

o Dejligt med et samfundsorienteret kursus og et naturorienteret kursus. 

Ad 3. Studiemiljø 

- Det er virkelig fedt med skillevæggene og tavlerne i fællesområdet, men der mangler desværre ofte 
tuscher dertil. De studerende efterspørger om der kunne være nogle der evt. sidder fast med snor, 
så folk ikke render med dem.  

- De studerende sidder både i Gigantium og i SUND-bygningen. De har været glade for at sidde i 
SUND pga. tekøkkenerne hvor der b.la. er quooker, køleskabe, opmaskemaskine osv.  

- De er glade for grupperummene i SUND.  

- De synes stadig at det er ærgerligt, at de ikke kan få studierabat i Gigantium, især når der er sådan 
en god og billig kantine i SUND.  

- Fælles sociale aktiviteter:  

o Der har været godt gang i den i år - Idrætsrådet har arrangeret følgende: 3 x fredagsbold, 
påskefrokost for alle semestre, fagligt arrangement hvor de inviteret 5 tidligere studerende til 
at fortælle om ”virkeligheden” og jobs, Intern idrætsdag den 10. maj, Eksterne idrætsdag den 
18. og 19. maj i Århus.  

- Kommunikationen til de ansatte har fungeret fint.  

Ad 4. Evaluering af kurser 

Motivation til idræt og fysisk aktivitet for sundhedsfremme:  

- De studerende synes, at det giver god mening, at de får lov til at prøve empiriindsamling.   

- Den narrative forskning har været spændende. Det må gerne tænkes mere ind i andre kurser, da de 
studerende føler de får utrolig meget ud af det og lærer meget. De studerende synes, at det er fedt, 
at de får lov til at havde det i hænderne.  

- Workshoppen må gerne placeres tidligere på semestret.  



- God struktur på Moodle fra underviserne side, og litteratur bogen er god. Til gengæld er PowerPoint 
knap så gode. De studerende savner at gå dybere ned i nogle af tingene f. eks. modellerne. De 
synes, at der er blive læst lidt for meget højt fra PowerPoint.  

- Diskussionspauserne er ret gode, men det kunne de også godt bruge i forhold til teorierne.  

 

Ergonomi i idræt og fysisk aktivitet:  

- De studerende synes, underviserne går hurtigt over de forskellige emner, det virker som om der ikke 
er nok tid til at gå i dybden med tingene.  

- De skulle designe en rygsæk, og det synes de studerende var lidt svært at gå til, da de ikke havde 
fået så meget undervisning i hvordan man opbygger en rygsæk. De synes, at det blev lidt abstrakt 
og de fik kortere tid end fortalt, hvilket de synes var ærgerligt.  
Der var en opgavebeskrivelse, men de synes ikke at den var ret tydelig, hvilket resulterede i, at de 
løste opgaven på mange forskellige måder.  

- De studerende synes, at kurset blev bedre og bedre jo længere hen på semestret de kom.  

- De studerende synes, at emnerne er meget brede, så de kan have lidt svært ved at finde ud af hvad 
de skal og hvordan de hænger sammen. De føler der mangler en kontekst i det teoretiske.   

- Der blev efterspurgt eksempler på situationer hvor ergonomi kunne anvendes.  

 

Fedt at begge kurser har inddraget eksterne kursusholdere – de studerende synes, at de får en større 
forståelse af hvad de kan bruge kurset til.  

Ad 5. Projektstatus 

- 6102: De synes at det går godt. De har prioriteret at komme hurtigt ud i feltet, så de er langt på 
datafronten, men ikke så langt med selve rapporten. Lidt bagud i forhold til deres tidsplan. De føler til 
tider at de har kastet sig ud på for dybt vand, men er glade for at de har udfordret dem selv.   

- 6104: De er ok langt med alt skrivearbejde, men mangler lidt empiriindsamling. De har haft svært 
ved at finde tider til deres ene case, da de tit blev aflyst eller flyttet.  

- 6105: De er begyndt at kunne mærke det spidser til - derfor også rart, at have afviklet det meste 
undervisning - men de er ok med. 

Ad 6. Eventuelt 

- Boldvogn i hal 2 som de studerende kan tilgå – god ide, men de synes ikke at den er oppe og køre. 
Oplever at den bliver kørt ind i depotet, men der har de studerende ikke adgang.  

- Der blev efterspurgt lån af Beachvolleybolde til et arrangement i vestrefjordpar.   

o Man må godt låne bolde til arrangementet. Arrangørerne har fået besked om, hvem de skal 
kontakte for at låne nøglen.  

Opfølgning: 

- Studiesekretæren følger op på boldvognen.  


